

1) 世界局势:

- 近期塔利班已经占领阿富汗，导致阿富汗内部混乱，人民感到恐惧。
- 祷告，求神保守阿富汗的平民百姓，不被塔利班欺压。
- 祷告，求神在阿富汗奇妙的动工，让动乱得以平静，国家得以恢复过往的安宁。

2) 大马政局:

- 大马政局戏剧性的变化，至今未有明朗的政权。
- 祷告，无论哪个政治联盟担任政府，都需积极策划抗疫策略，尽快降低确证感染群，恢复国家经济体系。
- 祷告，神在大马政治混乱中仍有奇妙作为。祷告，期待大马有美好的未来！

3) 个人信仰

- 疫情之下，众多事务都因外在因素而改变。但在万变中，唯有我们敬拜神的心不可改变。
- 祷告，会友及牧者的生命在疫情下得以持续成长，透过网络活出荣神的生命，益人的作为。
- 祷告，信仰在疫情的洗礼下，让信徒深入思考信仰的内容，找出合神心意的定位，继续面对现实的挑战。

4) 网络世界

- 疫情之后，网络的使用已普及化。人民也可快速的透过网络得到最新消息。
- 祷告，人民善用网络传播消息，也警惕的阅读网络的资讯，分辨真假。
- 祷告，人民处在网络时代，却不被网络支配，以免沉迷于网络的诱惑。

Issachar Watchmen Methodist 19-25/08/2021

Prayer Items for 3rd week of August

1) World situation:

- The Taliban have recently occupied Afghanistan, creating chaos within Afghanistan and terrorizing the people.
- Pray for God's protection for the civilians in Afghanistan from the oppression of the Taliban.
- Pray for God's miraculous power to work in Afghanistan, and to restore peace to the nation.

2) Malaysia's political situation:

- Malaysia's political situation is undergoing dramatic changes, and there is still no clear government leadership.
- Pray that no matter which political coalition forms the government, it is necessary to actively plan strategies to fight the pandemic, to reduce the number of infections as soon as possible, and restore the nation's economy.
- Pray that God continues to do His wonderful works in our nation. Pray and look forward to a bright future for Malaysia!

3) Personal beliefs

- The pandemic has brought about many other external factors that have changed things. But amidst all these changes, we must preserve our heart of worship to God.
- Pray that the lives of members and pastors will continue to grow during this pandemic time, and live a life that glorifies God through deeds that serve others.
- Pray that as believers undergo "baptism by pandemic", may believers think deeply about their faith, discover God's will, and continue to face their challenges.

4) Online world

- Due to the pandemic, the use of the Internet has become more widespread. So, more people are getting the latest news and information more quickly.
- Pray that the people will make good use of the Internet to spread news, and to handle information on the Internet with discernment.
- Pray that, as people live in this information age, their lives are not governed by the Internet, which leads to indulgence and temptation.

Isakhar Pengawal Methodist 19-25/08/2021

Doa minggu ketiga Ogos

1) Keadaan Dunia:

- Afghanistan telah ditakluki oleh Taliban kebelakangan ini, menyebabkan keadaan dalam Afghanistan menjadi huru-hara yang membimbangkan penduduk.
- Doakan agar Tuhan melindungi penduduk Afghanistan daripada ditindas oleh Taliban.
- Doakan semoga Tuhan mula bekerja di Afghanistan supaya keadaan huru-hara dapat ditenangkan, dan kedamaian negara dapat dipulihkan.

2) Politik Malaysia:

- Perubahan politik Malaysia yang begitu dramatik, sehingga sekarang pun masih dalam keadaan yang kurang jelas.
- Doakan agar tidak kira pakatan mana yang menjadi kerajaan, berharap mereka dapat ada pelan yang baik untuk menangani pandemik covid-19 dan memulihkan keadaan ekonomi negara.
- Doakan agar Tuhan tetap berkuasa dan memimpin negara kita ke masa depan yang lebih cerah.

3) kepercayaan Peribadi

- Di bawah pandemik, pelbagai faktor yang menyebabkan perubahan dalam kehidupan kita. Tetapi yang tidak boleh berubah ialah kepercayaan dan ketaatan kita kepada Tuhan.
- Doakan agar pastor-pastor dan jemaah dapat terus bertumbuh di bawah pandemik dan memuliakan Tuhan melalui internet.
- Dua agar pandemik ini membawa jemaah kita dapat berfikir tentang keimanan kita dengan lebih mendalam, mencari kedudukan kita dalam Tuhan untuk terus menghadapi cabaran dalam kehidupan.

4) Dunia Internet

- Dalam pandemik ini, penggunaan internet telah menjadi kebiasaan kita. Kita boleh mendapat berita yang terbaru dengan pantas melalui internet.
- Doakan kita dapat mengguna internet dengan baik. Kita perlu berjaga-jaga dan berkeupayaan untuk membezakan apa yang benar dan palsu apabila kita mengambil maklumat dari internet.
- Doakan dalam zaman internet ini, kita dapat kawal diri supaya tidak menjadi ketagih internet.